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Návrh programu jednání: 
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i. Zahájení 

2. Informace o stavu financí ve fondu OV Filipov 

3. Stav žádosti OV o opravu sloupů elektrického vedení 

4. Informace o sbírce na obnovu památníku obětem i. světové války 

5. Řešení stížností obyvatel Filipova na stav městské komunikace p.č. 112O/2 

6. Stav rekonstrukce podtoku silnice u domu č.p. 11. 

7. Diskuse k návrhu na výzdobu a úpravu opraveného přístřešku u modré TZ 

Zajištění příprav a distribuce pozvánek na další společenskou akci OV 

9. Závěr 
• 

Navržený program byl schválen. 
• 

Ad u/ Předseda OV M. Šach přivítal členy OV na jednání OV Filipov. 

Ad 2/ Následně informoval členy OV o stavu financí z fondu OV Filipov. Po financování 

předcházejících 4 akcí (Filipovské čarodějnicé, Kuželky se sousedy, Sousedské grilování a Filipovská 

drakiáda) zbývá ve fondu OV ještě 8.438,46 Kč. Částečně bude tento obnos využit na pátou, poslední 

letošní společenskou akdi OV, kterou bude „Kvízový večer". Na zářiovém setkání se sousedy bylo 

zúčastněnými odsouhlaseno využití případného finančního přebytku jako příspěvek, na 

připravovanou rekonstrukci památníku obětem i. světové války. OV uložil předsedovi formální 

vyřízení žádosti o převod/využití zbývajících fináncí za tímto účelem s vedením města. 
. : 

Ad 3/ Dne 22.10.2024 byla předsedou jménem osadního výboru zaslána na společnost ČEZ distribuce 

žádost o opravu 3 sloupů elektrického vedení. Jedná se o ocelové sloupy u domů Filipov č.p. 5, 50 a 64, 

které jsou silně napadené korozí. Tato žádost byla u výše uvedené společnosti zaregistrována pod 

značkou 1154892043. Následně dne 4. listopadu 2024, dle příslibu společnosti ČEZ distribuce, tato vyslala 

revizního technika na kontrolu stavu s tím, že bude následně předsedu OV informovat o jeho zjištění 
a následných krocích: Do termínu konání' této 'Schůze vyjádření od ČEZu žatím nebylo doručeno. OV 
rozhodl o zaslání upomínky s dotazem na výsledky šetření. Pověřen předseda OV. 

 

, , 

 

Ad 4/ V souvislosti s řešením rekonstrůkce pomníku obětem 1.světové války byla vedením města dne 

12.8.2024 pověřena pracovnice infocentra Tereza Havlíčková, aby zajistila vypsání veřejné sbírky 

prostřednictvím portálu Donio. Po několika žádostech administrátora portálu Donio o doplnění 

podkladů byla sbírka dne 23.10.2024 zveřejněna. Aktuálně je na sbírce vloženo cca 36.000,- Kč. 

Předseda OV informoval o jeho dalších krocích, které podniká k získání dalších finančních 

prostředků včetně distribuce tištěných letáků všem obyvatelům Filipova a oslovování případných 

sponzorů. Osadní výbor opět děkuje panu starostovi Papajanovskému i T. Havlíčkové za jejich 

aktivitu a všem dárcům, kteří již na obnovu přispěli. 
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Ad 5/ M. Šach přítomné informoval o komunikaci s ředitelem Městských služeb panem Pileckým 
ohledně požadavku na opravu městské koinunikace-112O/2, jejíž stav se od začátku roku výrazně 
zhoršil, což je předmětem opakovaných stížností obyvatel, kteří tuto komunikaci musejí využívat 
jako příjezdovou cestu k jejich nemovitostem. Ačkoliv jsme již na únorovém i zářiovém jednání 
zastupitelstva na neutěšený stav poukazovali a žádali o alespoň provizorní opravu největších výmolů, 
její stav nezaznamenal doposud žádných změn. Dne 21.10.2024 byl předsedou OV Filipov zaslán 
e-mailový dotaz na vedení Městských služeb, na který následující den pan Pilecký odpověděl, že za 
Městské služby již poptal firmu na opravu i dalších komunikací v České Kamenici, jelikož MS nemají 
termo nástavbu, nutnou pro udržení teplého asfaltu. Poptaná firma prý již ix stanovéný termín oprav 
odložila a nyní MS čekají na potvrzení termínu nového. 

Ad 6/ U domu č.p. 11 zahájila dne 25. září 2024 SÚS naplánovanou kompletní rekonstrukci 

poškozeného podtoku pod hlavní filipovskou silnicí. Do dnešního dne byla odstraněna původní 

poškozená betonová roura, nahražena novou plastovou, byl proveden prózatimní, opakováný zásyp a 

vybetonováno vtokové hrdlo. Dle vyjádření cestmistra pana Ždánškého, bude finální povrchová 

úprava provedena na jaře 2025, po sesednutí prozatímních zásypů. 

Ad 7/ Osadní výbor přijal návrh paní Jany Holoubkové na výzdobu a doplnění osadním výborem 

svépomocí obnoveného přístřešku u modré turistické značky. Jmenovanou bylo navrženo grafické 

pojednání vnějších bílých stěn a umístění mapy, nástěnky či knihovničky do interiéru čekárny, 

případně knihy návštěv pro turisty. Osadní výbor shledal tyto podněty smysluplnými i přínosnými 

a uložil předsedovi jejich projednání se zástupci města, jehož majetkem dotčený objekt je. Současně 

zjistit a případně zajistit možnosti realizace. M.Šach již předběžně jednal s' panem tajemníkem 

Ing.V1čkem o možnosti získání mapy okolí České Kamenice, který jej odkázal na vedoucího TS pana 

Richtera. S ním předseda již jednal, ale slíbené odpovědi se prozatím nedočkal. Rovněž předseda 

předběžně jednal i s paní ředitelkou ZUŠky, zda by se jejich výtvarný odbor byl schopen a ochoten 

zhostit grafické výzdoby vnějších bočních stěn a vypracoval návrhy, které by následně vedení města 

ve spolupráci s OV schválilo a zajistilo jejich realizaci. 

 

Ad 8/ Osadní výbor projednal průběh a zajištění .další společenské akce, kterou bude v sobotu 

23. listopadu 2024 od 17. hodiny „Kvízový večer".. Ten se bude konat díky ochotě majitelů ve stodole 

domu č.p. 21, kde je k dispozici internetové připojení a projektor s plátnem. Vytvořením pozvánky byl 

pověřen M.Šach. Následnou distribuce zajistí všichni členové OV s tím, že pozvánka bude vyvěšena 

v elektronické podobě i na Fcb stránce Filipov u České Kamenice a v tištěné podobě na filipóvské 

vývěsce u zasťávky za účelem: zajištění co nejpočetnější účasti. Kvízový večer, který bude i poslední 

společenskou akcí osadního výboru pro letošní rok, bude mít 2. části. Zábavně věclomóstní kvíz pro 

děti od Tmi let a následně obdobný kvíz pro dospělé a mládež od isti let. 

Ad 9/ Závěrem jednání předseda poděkoval členům výboru za dosavadní 100% účast na všech 

jednáních i akcích OV a sdělil, že se bude účastnit jednání zastupitelstva města, které se koná příští 

týden ve středu 13.11.2024. 

( 

 

Zapsal: Ing. Miroslav Šach 

 

předseda OV Filipov 
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